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אנחנו באמת בחושך! אבל כשאנחנו בוכים ביום תשעה באב
ואומרים את הקינות בכנות, אותן קינות יהפכו לתיקון…

יש זמנים בחיים בהם אדם מרגיש שהוא נופל כל כך נמוך, עד לנקודה
משם, לצאת  בכלל  להתחיל  איך  רעיון  או  מושג  של  שמץ  לו  אין  בה 
ולחזור למקום שהיה, וכל מה שהוא מנסה לעשות רק מסבך ומבלבל אותו

עוד יותר.

אז מה עושים במצב כזה?

באמת אין  הנפילה  שבגלל  לדעת   – הוא  הזה  מהסוג  למצבים  הפתרון 
אפשרות שנוכל למצוא את הפתרון לבד.

https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%a9%d7%a2%d7%94-%d7%91%d7%90%d7%91-%d7%94%d7%a4%d7%a8%d7%98%d7%99-%d7%a9%d7%9c%d7%a0%d7%95-%d7%a9%d7%9c%d7%95%d7%a9%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%a2%d7%95%d7%aa/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%a9%d7%a2%d7%94-%d7%91%d7%90%d7%91-%d7%94%d7%a4%d7%a8%d7%98%d7%99-%d7%a9%d7%9c%d7%a0%d7%95-%d7%a9%d7%9c%d7%95%d7%a9%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%a2%d7%95%d7%aa/


אולי גם זה יעניין אתכם:

תשעה באב וסר אייזיק ניוטון

תתעוררו ותצילו את העולם

בית לאלוקים

הדרך היחידה לצאת החוצה מהבור הזה שנפלנו אליו היא רק לזעוק אל
הדרכה לנו  וייתן  לנו  יעזור  שהוא  עד  אליו,  ולהתפלל  עולם  בורא 
וכיוון איך אנחנו צריכים להתנהל, מה לעשות ואיך ממשיכים הלאה.

הפתרון למצבים מהסוג הזה הוא לדעת שבגלל הנפילה אין באמת אפשרות
שנוכל למצוא את הפתרון לבד.

כבר עצמה  מהנפילה  כי  למה?  שלנו.  כולו  הרווח  זה,  את  עושים  כאשר 
ולא להמשיך  והרצון  עולם  לבורא  הקריאה  ידי  על  איך?  לזכות.  אפשר 
ליפול – אנחנו עולים עד לדרגה אמיתית ברוחניות ובעבודת השם שלנו.

זה מה שקורה ביום תשעה באב כשאנחנו קוראים את מגילת איכה ואומרים
את הקינות.

איכה? = איפה? היכן?

לחפש היכן  או  בעולם,  נמצאים  אנחנו  איפה  מושג  של  שמץ  לנו  אין 
ולאתר את השביל שדרכו אנחנו יכולים לחזור לבורא עולם. אנחנו באמת
קינות אותן  בכנות,  הקינות  את  ואומרים  בוכים  כשאנחנו  אבל  בחושך! 

יהפכו לתיקון (קינות – אותן אותיות של תיקון בסדר שונה).

https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%a9%d7%a2%d7%94-%d7%91%d7%90%d7%91-%d7%95%d7%a1%d7%a8-%d7%90%d7%99%d7%99%d7%96%d7%a7-%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%98%d7%95%d7%9f-%d7%a9%d7%9c%d7%95%d7%a9%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%a2%d7%95/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%aa%d7%a2%d7%95%d7%a8%d7%a8%d7%95-%d7%95%d7%aa%d7%a6%d7%99%d7%9c%d7%95-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%a2%d7%95%d7%9c%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%91%d7%99%d7%aa-%d7%9c%d7%90%d7%9c%d7%95%d7%a7%d7%99%d7%9d/


הדרך היחידה היא לצעוק אל בורא עולם ולהתפלל אליו שיעזור לנו!

בתמונה: מתפללים בכותל המערבי ביום תשעה באב

(credit: Boris Diakovsky / Shutterstock.com)

כאשר אדם יודע שהוא נמצא במצב של ספק ובלבול אמיתי, ובעיקר בכל
פשוט עליו  שלו,  והרוחנית  האישית  והצמיחה  השם  לעבודת  שקשור  מה 

לזעוק מעומק ליבו. ואז, הוא יזכה להפוך את הקינות לתיקון.

יהי רצון שנזכה לגאולה השלמה, בפרטיות ובכלליות, ונזכה לראות איך
ימים אלה של צער ואבל מתהפכים לימים של שמחה ואושר במהרה בימינו,

אמן!

מחכימים מרתקים,  מאמרים  של  רחב  ממגוון  ליהנות  מוזמנים  אתם 
וסוחפים בנושא יז בתמוז, תשעה באב ושלושת השבועות – תמצאו כאן!

https://www.shutterstock.com/image-photo/jerusalem-july-18-jewish-prays-wailing-173859776
https://breslov.co.il/post-category/%d7%97%d7%92%d7%99%d7%9d-%d7%95%d7%9e%d7%95%d7%a2%d7%93%d7%99%d7%9d/%d7%99%d7%96-%d7%91%d7%aa%d7%9e%d7%95%d7%96-%d7%aa%d7%a9%d7%a2%d7%94-%d7%91%d7%90%d7%91-%d7%95%d7%a9%d7%9c%d7%95%d7%a9%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%91%d7%95%d7%a2%d7%95%d7%aa/

